

Mødereferat bestyrelsesmøde 21-12-2023

Bestyrelsen, Brenderup Aktivitetscenter

Emne	Bestyrelsesmøde				
Lokation	hallen	Referent	Søren	Dato	21-12-2023
Til stede	Søren, Henrik, Kim, Camilla, Danny, Tim, Svend	Fraværende	Jacob, Anne, Ulrik, Peter		

Indhold

1.	Økonomi	1
2.	Nyt fra Kim	1
3.	Generalforsamling 2024	2
4.	Politik for udlejning til kommercielle arrangementer	2
5.	Udvidelse af BAC med nye lokaler til Motion m.m.	2
6.	Opfølgning på to-do-listen	2
7.	Eventuelt	2
8.	Godkendelse af referat	3

1. Økonomi

Henrik fremlagde balancen pr 30-11-2023. Balancen viser pt et overskud på godt 400 tkr. Likviditeten er dog lidt presset og lånebistanden fra Middelfart Kommune er tiltrængt.

Søren redegjorde for forløbet omkring momssagen på padel og lånesagen med kommunen.

2. Nyt fra Kim

M-holdet fra GFH har indstillet aktiviteterne. GFH beholder dog timerne, så det rammer os ikke direkte her og nu.

Håndbold for voksne kører godt. Der er 2 herrehold i gang og der arbejdes på at få gang i et kvindehold også.

Fjeldsted-Harndrup skole er under ombygning og nogle af GFHs aktiviteter derfra er i BAC i øjeblikket.

Her op mod jul er der stor aktivitet med afslutninger osv. Vi skal have fokus på at forplejning som udgangspunkt skal købes i cafeteriet. Foreningerne genopfrisker reglerne.

Fodbold – Albani cup 7. januar og DBU stævne d. 13 januar.

Seniorklubben starter d. 8. januar med 1 times aktivitet hver mandag formiddag. Vi satser på at aktivitetsniveauet stiger over tid.

Træningsdag med MGBK

Træningsweekend med ungdomsbadminton landsholdstalenter 20-21 januar

Boligforeningen Lillebælt holder generalforsamling 16/3

Der har været it-problemer, som bl.a. har påvirket funktionen af salto-låsene og måske også varmesystemet. Det skulle gerne være afhjulpet nu.

Bandeholdet er i gang igen.

Vandpost ved hal 2 er på vej.

3. Generalforsamling 2024

14. marts 2024 19:00 i hallen

4. Politik for udlejning til kommercielle arrangementer

Det udsendte oplæg blev diskuteret. Der skal arbejdes videre med definitioner og afgrænsninger i vores oplæg. Arbejdsgruppen arbejder videre.

5. Udvidelse af BAC med nye lokaler til Motion m.m.

Der indkaldes til møde først i 2024.

6. Opfølgning på to-do-listen

Det nåede vi ikke.

7. Eventuelt

Der er blevet spurgt om der kan sættes spejle op i omklædningsrummene. Det gør vi.

Vi skal have en løsning til fjernelse af nedfalden løv fra padel-banerne. Henrik har en maskine som vi prøver af.

Der kommer måske til at mangle afdelingsformænd i håndbold og fodbold i bif.

8. Godkendelse af referat

Godkendt.